

《单词百科:godparents是什么意思?godparents怎么发音?godparents的解释和用法》

英语单词godparents是什么意思?godparents怎么读?godparents怎么发音?简答网为您整理了godparents的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



godparents怎么读

godparents的读音:[g d pe r nts]

godparents的意思

- 1、n.教父，教母;代父(或母)
- 2、godparent的名词复数

godparents的双语例句

1、 Oh, we take our roles as godparents very seriously.

我们很珍惜做名义父母的机会。

2、 They are my children's godparents, the people to whom I've been able to turn in times of trouble, friends who have been kind enough not to sue me when I've used their names for Death Eaters.

他们是我陷入困境时可以寻求帮助的人。他们是如此宽容的朋友，就连名字被我用来自命食死徒的时候也没有起诉我。

3、 Indeed, it is one of the pleasures of travelling with the elderly-and not just my father, but my aunts and godparents as well-that they are beyond inhibitions about talking to complete strangers.

的确，这就是与老人一起出游的乐趣之一&不只是我父亲，还有我的阿姨们和教父教母，他们可以随心所欲地和完全陌生的人交谈。

4、 The friends with whom I sat on graduation day have been my friends for life. They are my children's godparents, the people to whom I've been able to turn in times of real trouble, people who have been kind enough not to sue me when I've used their names for Death Eaters.

毕业那天坐在我身边的朋友现在我终身的挚交，他们是我孩子的教父母，是在我遇到麻烦时愿意伸出援手，在我用他们的名字给哈利波特中的“食死徒”起名而不会起诉我的朋友。

5、 But it's not just George's Hollywood connections that have him on Harry's radar as a godparent-in fact, his cousin Ben confirms it's all about Amal, who Meghan considers an incredible role model.

不仅仅是因为乔治的好莱坞背景让哈里王子选他做孩子的教父——事实上他的表兄本觉得是阿迈勒的因素，梅根觉得她是一个楷模。

6、 Wendi is often pictured with the Oscar-winning actress around town and Nicole is godparent to her and Rupert's children-along with Hugh Jackman.

邓文迪经常被拍到和这位奥斯卡获奖女演员一起出游，妮可和休-杰克曼还是她和默多克孩子的教父母。

7、 keeping that in mind, would it also be okay if we were your kids' godparents?

既然如此，那说我们是你家孩子的名义双亲也可以吗？

以上是简答网为您整理的godparents怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/godparents>

